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PvdA Nieuwsbrief  

Zoals u weet zet de PvdA zich in voor het 

vergroten van duurzaamheid, is de PvdA 

maatschappijkritisch en zitten we in onze 

gemeente door de vertegenwoordiging in het 

college dicht bij het vuur!  

Het draagvlak voor ons gedachtegoed is 

daarom belangrijk. Stuur uw reactie / bericht 

dus naar de redactie van de PvdA afdeling 

Bergen johanne.pvda@ziggo.nl. 

 

Veel leesplezier! 

 

 Inhoud 

- Herkenbaarheid en circulaire economie  

  door Ed Bausch voorzitter bestuur 
- Spagaat door Peter van Huissteden 
  wethouder Volkshuisvesting 
-  Landbouwhuisdieren > Intensieve veehouderij  
   risico’s volksgezondheid een verslag van  
  Jaap Sterk en Johanne Hendriks  
   Fractie- / bestuursleden. 
-  Luisteren door Jan Stet PvdA-lid 
-  Geef uw mening en/of commentaar! 

   door Haye van der Werf webmaster 
-  Levendige discussie en visiewerkgroepen 

-  Vraagbaak > johanne.pvda@ziggo.nl 

 

Herkenbaarheid 

Op een avond van de Verenigingsraad (waar 

vertegenwoordigers van de gewestbesturen en 

afdelingsbesturen 6 keer per jaar 

samenkomen) gaf partijvoorzitter Hans 

Spekman laatst een inspirerende presentatie.  

Het spagaat is dat we een bestuurderspartij 

zijn en dat we tegelijkertijd onze idealen, de 

ideologisch veren, weer meer moeten tonen. 

Dat die veren eigenlijk leidend moeten zijn in 

besluitvorming. Spekman begrijpt de situatie 

waar onze vertegenwoordigers in zitten, maar 

hij ziet ook al lange tijd dat onze partij niet  

 

 

 

meer voldoende wordt herkend in zijn idealen.  

De situatie doet zich vooral voor tussen de 

leden/kiezers en de fractie in de Tweede 

Kamer/en onze bewindslieden in het kabinet. 

Ook echter in de relatie met onze  

vertegenwoordigers in de Colleges van 

Gedeputeerde Staten en gemeentes,  

de Staten en de gemeenteraden. In zijn 

presentatie (intern bedoeld) gaf Spekman heel 

duidelijke handvatten aan, waarmee 

vertegenwoordigers zich kunnen afvragen hoe 

ver ze zouden kunnen meegaan in 

besluitvorming, zonder de idealen al te veel te 

veronachtzamen. Of te wel: blijf niet tot elke 

prijs meedoen. 

Herkenbaarheid is iets waar ieder lid ook aan 

kan bijdragen, door actief mee te denken, door 

namens de partij naar bijeenkomsten in de 

verschillende kernen te gaan. In de afdeling 

PvdA van de gemeente Bergen is dit een 

belangrijk punt, ook om onszelf een kans te 

geven bij volgende verkiezingen voor een 

gemeenteraad. Dat duurt nog ruim twee jaar 

echter, de voorbereidingen beginnen al veel 

eerder: Laten we kleur bekennen! 

 

Circulaire economie 

Zaterdag 26 september hield het bestuur van 

het gewest Noord-Holland samen met de 

fractie van Provinciale Staten weer een 

regiodag. Oud-minister Jacqueline Kramer 

hield een heel verhelderende beschouwing over 

‘circulaire economie’, een begrip dat steeds 

meer opduikt. Velen vinden de huidige 

samenleving te winst gedreven en geen 

rekening houdend zoals menselijke maatstaven, 

vervuiling en de rekening voor de toekomst. 

Naast haar bijdrage waren er presentaties van 

wijkgerichte innovaties in Amsterdam, waarbij 

inwoners samenwerken op kleine schaal. 

Bij dit thema gaat het veel over hergebruik van 

materiaal en producten, over afvalverwerking. 

Of nog beter hoe je tot veel minder afval kunt 

komen. Hoe we wat we uit de grond halen weer 

aan de aarde kunnen teruggeven. 

Geen luchtfietserij. Wel grote vindingrijkheid 

en heel verfrissende manieren om heel anders  
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aan te kijken tegen alle grootschaligheid en de 

kwalijke gevolgen daarvan. Heel inspirerend. 

Laten we in onze gemeente een mooie  

bijeenkomst organiseren over de kansen die 

circulaire economie biedt! 

 

Ed Bausch, voorzitter PvdA bestuur 

 

Spagaat 

Binnenlands Bestuur, het magazine voor hoger 

opgeleide decentrale ambtenaren en lokale 

bestuurders, kopt deze week: “Ondanks 

leegstand kantoren en winkels, WIJ BOUWEN 

VROLIJK DOOR”. Er worden in Nederland nog 

steeds vierkante meters winkel- en kantoor-

oppervlak toegevoegd, terwijl de leegstand 

groeit. 

Steeds weer krijg ik als wethouder 

Volkshuisvesting te horen dat we leegstaande 

kantoren, scholen en maatschappelijk vastgoed 

moeten gaan inzetten om woningen te creëren. 

Starters een plek geven? Bouw een kantoor om. 

Vergunninghouders (asielzoekers die in 

Nederland mogen blijven wonen) huisvesten? 

Gebruik maar een leegstaande school. Ik word 

er langzamerhand een beetje moe van om te 

melden dat we geen leegstaande kantoren 

hebben, dat dat ene lege schoolgebouw alleen 

tegen hele hoge kosten een uiterst gering 

aantal woningen kan herbergen en dat we niet 

of nauwelijks leeg maatschappelijk vastgoed 

bezitten. 

Maar hebben we meer betaalbare woningen 

nodig? Ja, we hebben te lange wachttijden 

voor mensen die een sociale huurwoning zoeken, 

we hebben geen middeldure huurwoningen  

(€ 700-1000 per maand) om ‘scheefhuurders’  

in de sociale huursector een alternatief te 

bieden en zo de doorstroming op gang te 

brengen. Er komen maar mondjesmaat woningen 

vrij voor vergunninghouders die in onze 

gemeente mogen komen wonen. Deze schaarste 

schreeuwt om toevoeging van nieuwe woningen. 

Plannen zijn er genoeg. Zo ligt er al jaren een 

bouwplan voor 150 woningen (40 procent 

sociaal) op de oude AZC-locatie bij  

Egmond aan de Hoef op de plank. Voor het  

 

 

 

eerst in lange tijd hebben we volgend jaar 

grond beschikbaar waar prima gebouwd kan 

worden en die ook nog eens in het bezit van de 

gemeente is. Na de fusie van de twee Bergense 

voetbalverenigingen blijven de velden van BSV 

namelijk leeg achter. Dat biedt toch een 

uitgelezen kans? Maar is dat ook zo? 

Hogere overheden (Rijk en Provincie) zijn  

doodsbenauwd dat er in Nederland straks 

teveel huizen staan die niet nodig meer zijn 

door de krimp van de bevolking. Ja, Groot 

Amsterdam mag voluit groeien, ook al zijn 

grote delen van dit gebied, door de 

aanwezigheid van Schiphol, voor woningbouw 

ongeschikt. Ten aanzien van de meer 

noordelijke regio’s van onze Provincie wordt 

uiterste terughoudendheid betracht wanneer 

bouwprojecten ter goedkeuring op de burelen 

van het Provinciehuis in Haarlem belanden. Nut 

en noodzaak van nieuwbouw moet worden 

aangetoond en de Ladder van Duurzame 

Verstedelijking (een toetsingskader) maakt 

nieuwbouw buiten bestaand bebouwd gebied 

uitermate lastig. Het zijn instrumenten die 

bouwlustige gemeentes en hun wethouders kort 

moeten houden. De hindernissen die genomen 

moeten worden voordat er een paal in de grond 

kan zijn ‘huizenhoog’.  

Waarom is de titel boven deze tekst ‘spagaat’? 

Dat is de positie waarin ik als wethouder 

verkeer. Enerzijds krijg ik van de Provincie 

Noord-Holland een taakstelling voor de 

huisvesting van vergunninghouders. Elk half 

jaar krijgt de gemeente Bergen te horen 

hoeveel van deze mensen een plek in onze 

gemeente een plek moeten krijgen. Als je als 

gemeente niet aan je taakstelling kunt voldoen, 

grijpt de Provincie in en wordt elk beschikbaar 

komend sociaal huurhuis aan een vergunning-

houder toegekend. Met de groeiende instroom 

van asielzoekers is onze taakstelling het 

afgelopen jaar al fors toegenomen en zal zeker 

nog toenemen. We helpen deze mensen heel 

graag aan een huis, maar ook woningzoekenden 

uit de gemeente en uit de regio wachten (soms 

heel lang) op een huis. De sociale woningvoor-

raad komt dus steeds meer onder druk te  

 



 

 

staan. Wanneer je deze constatering naast het 

verhaal legt over de terughoudendheid van de  

Provincie waar het gaat om nieuwbouwplannen 

wordt, snapt u wat ik met ‘spagaat’ bedoel. 

Nieuwbouwplannen komen steeds lastiger van 

de grond terwijl meer mensen om een woning 

zitten te springen. 

Als ik mijn ongenoegen, over de belemmeringen 

die de Provincie ten aanzien van bouwprojecten 

creëert, uitspreek in het overleg met de 

andere wethouders Wonen en Volkshuisvesting 

in de Regio Alkmaar, krijg ik daar veel bijval 

voor. Binnenkort zal ik daarom, samen met Elly 

Konijn (wethouder in Alkmaar), de hierboven 

beschreven spagaat in Haarlem verwoorden bij 

gedeputeerde Joke Geldhof. Hopelijk snapt zij 

dat gemeenten in een steeds onmogelijker 

positie komen te zitten als er geen veranderde 

houding bij de Provincie komt. 

Soms bekruipt mij heel even de vraag: “Hadden 

we in het verleden meer kantoorgebouwen 

moeten bouwen?” 

 

Peter van Huissteden 

Wethouder Volkshuisvesting 

 

Landbouwhuisdieren 

Op 29 augustus jl trokken we naar het 

Malieveld om ons te laten voorlichten hoe om 

te gaan met de ‘Landbouwhuisdieren’. 

De meest interessante spreker van die middag 

was Jos van de Sande. Hij hield zich als arts 

bij de overheidsdienst (GGD) bezig met de 

gevolgen van de Q-koorts in Noord-Brabant. 

Hem werd tijdens het uitoefenen van zijn 

functie in 2008 de mond gesnoerd en de 

constatering dat het hier een ‘epidemie’ betrof 

moest kost wat kost worden vermeden.  

4000 mensen werden ziek, 30 overleden, 300 

kampen nu nog met chronische Q-koorts en 

600 mensen houden een chronisch 

vermoeidheidssyndroom. Conclusie, grote 

concentraties dieren te midden van een dicht 

bevolkt gebied brengen duidelijk risico’s met 

zich mee en leveren risico’s op voor onze 

gezondheid.  

 

 

 

 

Risico’s waarvan we de gevolgen nog 

onvoldoende kunnen overzien. In Nederland 

leven er 116 miljoen landbouwhuisdieren te 

midden van 17 miljoen mensen! Jos van de 

Sande benadrukt dat intensieve veehouderij 

direct te maken heeft met de leefbaarheid en 

gezondheid in het landelijk gebied en daarom 

met de gezondheid van ons allemaal!   

Veel is nog onbekend over de feitelijke risico’s 

van intensieve veehouderij. Dat betekent voor 

de overheid dat het voorzorgprincipe moet 

worden gehanteerd! Laten we het gezond 

verstand laten leiden en niet steeds wachten 

op het wetenschappelijk onderwijs, dan zijn we 

te laat!  Staatssecretaris Sharon Dijksma was 

die middag niet aanwezig. De oproep van Jos 

van de Sande was helder: ‘Bedenk dat de 

politiek nu keuzes moet maken. De politiek zal 

dat niet doen, als u niet laat weten dat u deze 

intensieve veehouderij zo niet wil!’. 

 

Jaap Sterk - Johanne Hendriks 

Fractie- / bestuursleden 

 

Luisteren 

Als ik je vraag naar mij te luisteren 

en jij begint mij adviezen te geven, 

dan doe je niet wat ik vraag. 

 

Als ik je vraag naar mij te luisteren 

en jij begint te vertellen 

waarom ik niets moet voelen als ik het voel, 

dan neem je mijn gevoelens niet serieus. 

 

Als ik je vraag naar mij te luisteren 

en jij denkt iets te moeten doen 

om mijn problemen op te lossen, 

dan laat je mij in de steek 

hoe vreemd het ook mag klinken. 

 

Misschien is dat de reden 

waarom sommige mensen bidden 

omdat God niets terug zegt. 

Hij geen adviezen geeft 

of probeert alles te regelen. 

Hij luistert alleen maar 

en vertrouwt er op dat je er zelf uitkomt. 
 



 

 

Dus alsjeblieft. Luister alleen maar naar mij 

en probeer te begrijpen. 

Als je wilt praten 

wacht dan even en ik beloof je 

dat ik op mijn beurt naar jou zal luisteren. 

 

           Uit Loving each other > Leo Buscaglia 
 

Jan Stet  

PvdA lid 

 

Geef uw mening en/of commentaar! 

heerwerf@gmail.com 
Doet u mee? 

Geef uw mening en commentaar op de lokale, 

landelijke en wereldpolitiek op de website! 
Elke zinnige of zelfs onzinnige maar 

beschaafde bijdrage wordt geplaatst en wie  

weet krijgt u weerwoord of juist 

medestanders. 

Een respectabele partij als de PvdA - met een 

wethouder! - doet mee in het publieke debat en 

de leden zijn dan de gangmakers! 

Stuur uw bijdrage naar heerwerf@gmail.com 

en beleef na plaatsing uw eigen 'fifteen 

minutes of fame'! 

 

Haye van der Werf 

Webmaster PvdA afdeling Bergen 

 

Levendige discussies! 

Hebt u belangstelling een (brede) fractiebij-

eenkomst bij te wonen en /of aan een van de 

visiewerkgroepen deel te nemen? Dat kan en 

het verplicht u tot niets!  

 

Deze fractiebijeenkomsten worden gehouden 

in de Zeezaal aan de Jan Ligthartstraat en  

zijn van 09.00 – 12.00 uur. 

 

De data voor de tweede helft van 2015 zijn: 

09 oktober 

27 november 

11 december 

 

De wekelijkse fractiebijeenkomsten blijven op 

de maandagavond vanaf 20.00 uur in de Jan 

Ligthartstraat. 

 

 

Voor de (brede) fractiebijeenkomsten hoeft u 

zich niet op te geven. 

 

De visiewerkgroepen 

Volkshuisvesting  Haye van der Werf 

Schoorl Klopt  André van der Leij 

Accommodatiebeleid Joop Bekius 

Voetbalvelden Egmond Karin Kindt 

    Edwin zoon 

Sociaal Beleid  Johanne Hendriks 

    Karin Kindt 

 

Voor de visiewerkgroepen kunt u zich opgeven 

bij de redactie johanne.pvda@ziggo.nl 

 

                    Samen bouwen 

      aan een stevig PvdA fundament 

 

Hebt u vragen / opmerkingen stuur uw bericht 

naar onze vraagbaak: johanne.pvda@ziggo.nl  

of bel 06-51980614 

 

Wilt u meer weten over de PvdA afdeling 

Bergen? Kijk op www.bergen.pvda.nl. 

 

Meer weten over de besluitvorming binnen de 

gemeente Bergen? 

Kijk op www.raadbergen.nh.nl  

 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u deze 

Nieuwsbrief toch? U kunt zich ook aanmelden 

voor deze Nieuwsbrief bij 

johanne.pvda@ziggo.nl 

 

be our guest 
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